
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 
L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 9/16 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 4. 5. 2016, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 
  
  
Prisotni: K. Ernestl, A. Fekonja, C. Filipič, G. Kramberger, M. Gams, T. Martun, J. Pungerčar, T. Ručigaj, 
M. Štraus, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, I. Falnoga, 
Z. Jernejc, M. Koželj, R. Pergarec, G. Tavčar. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Črnič in B. Žefran, slednji je svojo odsotnost opravičil. 

  
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in pregled zapisnika seje z dne 20. 4. 2016 
  
Prerazporedili in potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali sklepe in potrdili zapisnik predhodne seje 
št. 8/16 z dne 20. 4. 2016. 
  
2.         Tekoče zadeve 
  
a)            Ponovno smo razpravljali o nagrajevanju in stimulaciji delavcev, ki delajo in pridobivajo 
mednarodne projekte, saj je nagrajevanje po trenutni zakonodaji neustrezno. M. Gams bi s podporo vodij, 
ki delajo na mednarodnih projektih in pomočjo komercialne službe pripravil dopis, naj se zakonodaja 
spremeni. Dopis bi naslovili na MIZŠ in predsednika vlade dr. M. Cerarja. 
  
Sklep 1: Pripravi se dopis, naslovljen na MIZŠ in predsednika vlade, za bolj ustrezno nagrajevanje dela na 
mednarodnih projektih. 
  
b)           Ponovno smo razpravljali o zamudi pri letnem ocenjevanju sodelavcev s strani vodij, saj 
ocenjevanje na nekaterih odsekih še vedno ni zaključeno. 
  
Sklep 2:  Direktorja bomo zaprosili, da ponovno pozove vodje, da takoj izpolnijo in oddajo ocenjevalne 
liste, da se pripravijo ustrezni aneksi za zaposlene, ki so upravičeni do napredovanja. 
  
c)            J. Pungerčar je povedal, da se je tik pred prvomajskimi prazniki srečal z direktorjem na krajšem 
sestanku. Ponovno ga je pozval, da vodstvo v dogovoru z Znanstvenim svetom ustrezno dopolni pravilnik 
na IJS ali ga drugače izvaja, da ne bi prihajalo do neupravičenih zamud pri izvolitvah v znanstvene in 
strokovno-raziskovalne nazive. 
  
č)            G. Kramberger je poročal, da so ga poklicali predstavniki »Skupne pokojninske družbe« in bi želeli 
predstaviti zaposlenim na IJS svoje produkte. Dogovorili smo se tudi, da bo G. Kramberger predvidoma v 
začetku junija pripravil primerjalno predstavitev dodatnega pokojninskega zavarovanja za vse zaposlene. 
Točen datum bomo pravočasno sporočili. 
  
d)           G. Kramberger in M. Gams sta se dogovorila, da pripravita osnutek dopisa (prvi pripravi sliko, drugi 
besedilo) o prenizkih plačah v raziskovalni dejavnosti, ki bi ga po potrditvi s strani IO-ja  poslali v javnost. 



  
e)           I. Zajc je ponovno opozoril na nezadostno financiranje raziskovanja, kar bo izpostavil tudi na 
naslednji seji SK VŠZ OO Ljubljane in okolice. 
  
3.         Piknik 2016 
  
Piknik bomo organizirali v četrtek, 9. junija 2016 na lokaciji Črnuče – Brnčičeva (za trgovino in servisom 
Gorenje). Ogledali smo si več piknik prostorov, vendar je izbrana lokacija cenovno in po dostopu 
najugodnejša. Poleg vseh potrebnih objektov za izvedbo piknika imajo tudi igrala za otroke, travnik za 
nogomet, odbojko ipd. 
  
Dogodek bo organiziran podobno kot vsako leto doslej, sami bomo kupili hrano in pijačo, R. Bevc je obljubil 
pomoč pri peki tudi letos, sodelavce pa bomo zaprosili za pripravo in razdeljevanje hrane. 
Še vedno obžalujemo, da piknika ne moremo imeti na lokaciji Brinje – Reaktor. 
  
4.         Atlantis in Kolezija 
  
a)            Jemanje in vračanje vstopnic za obisk Atlantisa povečini teče nemoteno. Se pa občasno zgodi, da 
pride do zapleta in v Atlantis vstopi oseba, ki nima rezerviranega termina. Pozivamo vse obiskovalce 
Atlantisa, naj se natančno držijo terminov in bodo zelo pozorni na datum in uro vstopa in izstopa, sicer 
oseba, ki ima rezerviran (naslednji) termin, ne more vstopiti v rekreacijski objekt Atlantisa. Naj tudi 
omenimo, da imamo možnost preverjanja vstopa in izstopa posameznika. 
  
b)           Takoj ko bodo temperature ozračja malo višje, bo kopališče Kolezija odprlo svoja vrata. S skrbniki 
kopališča se dogovarjamo, da bi tako kot lani imeli komercialni popust pri nakupu vstopnic za naše 
zaposlene. Sodelavce bomo o možnostih nakupa vstopnic za kopališče pravočasno obvestili. 
  
5.            Razno 
  
Ne strinjamo se s trgovskim sporazumom (TTIP) med Ameriko in Evropo. Menimo, da se pustimo zavajati 
evropski in ameriški vladi, naši politiki pa ne storijo nič ali premalo, da bi se vsi posledic podpisa sporazuma 
bolj zavedali. 
  
Seja je bila končana ob 16.00. 
  
Sejo je vodil B. Črnič.                                                                    Zapisnik pripravila:          Metka 
Štraus                                                                                                                                  Zapisnik 
pregledal:         Jože Pungerčar 
  
Ljubljana, 12. 5. 2016 
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                                - članom NO SVIZ/IJS 
                                - vodstvu IJS 
 


